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Protokoll, årsmöte SPF Seniorerna Reftele, den 25 januari 2024 
 
 
 

1. Årsmötet öppnas 
Lars-Ingvar Björk hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

 
2. Val av mötesfunktionärer (ordförande, sekreterare, justerare och 

rösträknare) 
Torsten Svensson valdes till ordförande för mötet och Lars-Ingvar Björk till 
sekreterare för mötet. 
Till att justera detta protokoll, tillika rösträknare, valdes Viola Ståhl och Eva 
Andersson. 

 
3. Fastställande av röstlängd. 

Fråga bordlägges och återupptas i händelse av att votering begärs. 
 
4. Årsmötets stadgeenliga utlysande 

Mötet konstaterade att utlysande skett enligt stadgarna. 
 
5. Fastställande av dagordning 

Mötet beslutade godkänna dagordningen. 
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023 

Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023 föredrogs. Mötet beslutade 
godkänna verksamhetsberättelsen. 

 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse 

Det ekonomiska utfallet avseende kalenderåret 2023 föredrogs.  
Styrelsen har gjort en ekonomisk analys av utfallet där inkomster och 
utgifter redovisas uppdelat på olika verksamheter. Analysen visar ett 
underskott som inte är långsiktigt acceptabelt. Ingående behållning vid årets 
början var 110 391 kronor och utgående behållning vid årets slut var 95 445 
kronor. Dessa belopp redovisas i verksamhetsberättelsen och utgör 
underlag för den redovisade analysen. 
 

8. Revisorernas berättelse 
Revisorernas berättelse redovisades av Sven-Olof Mårtensson. 

 
9. Fastställande av resultat- och balansräkning 

Mötet beslutade fastställa resultat- och balansräkning. Årets resultat enligt 
bokslutet för 2023 är ett underskott på 16 729 kronor och en utgående 
balans på 93 664 kronor. 

 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för förvaltning av 
verksamheten 2023. 
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11. Behandling av verksamhetsplan eller motsvarande inklusive 
budget/budgetramar 
Verksamhetsplanen för 2024 föredrogs. Mötet beslutade godkänna den. 

 
12. Fastställande av medlemsavgift för 2025  

Årsavgift: förslag att höja medlemsavgiften med 10 kronor till 55 kronor per 
år. 
Mötet beslutade fastställa medlemsavgiften för 2025 till föreningen till 55 
kronor per år.  
Med aviserade höjningar av medlemsavgiften till förbundet centralt och 
distriktet blir den sammanlagda årsavgiften 270 kronor per år för 2025. 

 
13. Fastställande av arvoden och eventuella ersättningar till styrelse och 

revisorer 
- fast ersättning (föregående år 4000 kronor) 
- reseersättning (föregående år 25:00 per mil) 
Mötet beslutade att fastställa ersättning till styrelsen till 4000 kronor 
(oförändrad) och reseersättningen till 25 kr per mil (oförändrad). 

 
14. Behandling av inkomna motioner 

Inga motioner har lämnats in. 
 
15. Behandling av förslag från föreningsstyrelse 

Styrelsen föreslår att avgiften för kaffebiljetten vid våra månadsträffar höjs 
till 50 kr. Vid lucia, vårfest och liknande arrangemang bestäms avgiften för 
varje tillfälle. 
Mötet beslutade bifalla styrelsens förslag, så att priset på kaffebiljett höjs till 
50 kr. 

 
16. Fastställande av antal ombud till nästkommande stämma/kongress 

Föreningen skickar ombud till distriktsstämman. Det har tidigare varit två 
ombud och en ersättare. Något förslag om ändrat antal har inte väckts. 
Mötet beslutade att utse två ombud och en ersättare till distriktsstämman. 

 
17. Fastställande av antal styrelseledamöter  

Föregående års målsättning sju styrelsemedlemmar och fyra ersättare. 
Mötet beslutade att målsättningen skall vara att vi har sju styrelseledamöter 
och fyra ersättare. 

 
18. Val av ordförande och i förekommande fall 1:e och 2:e vice ordförande 

Val av ordförande kunde inte genomföras då förslag saknades. 
Ordförandeuppdraget är därför vakant. 
 

19. Val av övriga styrelseledamöter 
Mötet beslutade välja följande övriga styrelseledamöter: 
ordinarie 2 år Aulikki Kultima nyval 
  Olle Sjöö  nyval 
ordinarie 1 år Kjell Martinsson omval 
  Kerstin Svensson omval 
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Ledamöter valda på två år vid årsmötet 2023 
  Kjell Örtlund 
  Lars-Ingvar Björk 
  Lars-Erik Pettersson 
 
Mötet beslutade välja följande ersättare: 
ersättare 1 år Anita Larsson omval 
  Birgitta Samuelsson nyval 
  Tore Söderkvist nyval 

 
20. Val av medlemmar i kommittéer: 

Mötet beslutade till studiekommitté välja: 
  Kerstin Svensson omval 
  Asta Josefsson omval 
  Irene Blom  nyval 
 
Mötet beslutade till folkhälsokommitté välja: 
  Jan Söderstedt omval 
  Barbro Johansson omval 
  Majvor Lagerstedt omval 
  Hjördis Larsson omval 
  Aulikki Kultima nyval 
aktivitetskort Anita Larsson omval 
 
Mötet beslutade till resekommitté välja: 
  Majvor Lagerstedt nyval 
Styrelsen utser ytterligare ledamöter. 
 
Mötet beslutade till sångkommitté välja: 
  Arne Svensson omval 
  Inger Karlsson omval 
  Barbro Johansson omval 
  Mona-Lisa Karlsson nyval 
 

21. Val av revisor/-er och ersättare 
Mötet beslutade välja följande revisorer och ersättare: 
ordinarie Torsten Svensson omval 
  Sven-Olof Mårtensson omval 
ersättare Birgit Grundin omval 

 
22. Val av ombud och ersättare till stämma/kongress 

Mötet beslutade välja ombud och ersättare till distriktsstämman: 
ordinarie Sven Larsson nyval 
  Marianne Larsson nyval 
ersättare Arne Svensson nyval 
 

23. Nomineringar av ledamöter till kommunala pensionärsråd (KPR) 
Styrelsen har under 2023 utsett Lars-Erik Pettersson och Lars-Ingvar Björk 
till föreningens representanter i Gislaveds kommuns kommunala 
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pensionärsråd. 
Mötet beslutade nominera Lars-Erik Pettersson och Lars-Ingvar Björk. 

 
24. Fastställande av antal ledamöter i valberedning 

Valberedningen har tidigare bestått av tre ledamöter, en av dessa 
ordförande. Något förslag om ändrat antal har inte väckts. 
Mötet beslutade att fastställa antalet ledamöter i valberedningen till tre 
ledamöter, varav en ordförande. 

 
25. Val av ordförande och övriga ledamöter i valberedningen 

Mötet beslutade till valberedning välja: 
ordförande Asta Josefsson omval 
  Ingvar Eriksson nyval 
  Gun Sandberg nyval 

 
26. Behandling av övriga frågor som anmälts inför fastställandet av 

dagordningen 
Några övriga frågor har inte anmälts. 
Siv Dyesson informerade om att det finns en plats kvar (ett återbud) på 
resan till Falkenbergsrevyn. 
 

27. Avtackningar. 
Avtackning av Ingvar Eriksson som lämnar studiekommittén och Siv 
Dyesson som arrangerat våra resor. 
 
Till slut fick även mötesordföranden Torsten Svensson ett tack för ett 
förtroendeingivande hanterande av ordförandeklubban. 
 

28. Förhandlingarna avslutas 
Förhandlingarna förklarades avslutade. 
 
 

Reftele 2024-01-25 
 
 
 
 
____________________  ____________________ 
Torsten Svensson   Lars-Ingvar Björk 
Ordförande   Sekreterare 
 
 
Protokollet justeras 
 
 
 
 
____________________  ____________________ 
Viola Ståhl   Eva Andersson 


